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lk zet eerste punt zoals gezegd even uit.

Tav derde punt. Ik merkte je knoop van de week. Ik heb ook weinig gemerkt van ad interview en we zijn vergeten te bespreken dr

straks maar miss wel goed nog even in inschalingsoverleg te noemen. Ik doe dat wel.
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Onderwerp: RE: jullie gedachten ....

Goeiemorgen!

Dank! Hierbij paar (aanvullende) refelecties van mijn kant.

Ik word in de horeca wel steeds gevraagd naar mijn gegevens (maar wellicht start de beschaving in

Amsterdam *

). Maar alle gekheid op een stokje en had het er donderdag ook even met [REELS
over, ik zou wel

benieuwd zijn of de GGDen kunnen aangeven in hoeverre de registratieplicht helpt in BCO. Als het antwoord

"nagenoeg niets" zou zijn, dan kan dat m.i. twee dingen betekenen: (i) er worden inderdaad geen gegevens

gevraagd, of (ii) er zijn weinig clusters te herleiden naar de horeca. Maar ik zou wel graag van de GGDen of

RIVM willen horen wat hun ervaringen zijn (niet direct in een doorwrochte studie, maar door de oogharen
heen).

5.1.2e bij Pathe Arena geweest en was eerlijk gezegd wel onder de indruk van hun

registratiesysteem. Pathe heeft per zaal een plattegrond opgenomen in hun reserveringsssysteem. Afhankelijk
van het antwoord of twee of meer mensen 1 huishouden vormen, berekent het systeem dan wat de optimale

zaalindeling is en hoeveel stoelen er tussen dit huishouden en derden vrij moeten worden gehouden.
Achilleshiel zit 'm natuurlijk wel in eerlijk invullen in hoeverre je daadwerkelijk 1 huishouden bent. In Pathe

word je ook rij voor rij begeleid naar je stoel, dus de suppoost zou bij verdachte huishoudens navraag kunnen

doen.

Tot slot, ik kreeg afgelopen week echt een knoop in mijn maag toen het woord "avondklok" viel. Ik associeer dit

met despote regimes in warme landen. Whats' next? Noodtoestand? Misschien ben ik overgevoelig voor dit

soort termen, maar woorden doen ertoe. Verplichtingen en de Nederlandse volksaard gaan m.i. lang niet altijd
lekker samen. Daadwerkelijke verplichtingen (quarantaine), maar zelfs al de (maatschappelijke) discussie

hierover (testen, avondklok, app voor maaltijdbezorgers), kunnen de naleving van het gehele beleid
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ondermijnen (zeker als vooraf al wordt aangegeven dat er niet op wordt gehandhaafd). Ik heb afgelopen week
intern aangegeven dat we de term "avondklok™" moeten vermijden en vriendelijker afspraken met de horeca

zouden kunnen maken als "na 10 uur mag niemand meer naar binnen, en mag je de kroeg alleen nog
verlaten” o.i.d. Anyhow, ik schrok toon EEE in het AD gisteren ook het woord "avondklok™ in de mond nam. Ik

zie in mijn Twitter TL hierover geen grote ophef, dus het kan inderdaad mijn overgevoeligheid zijn.

Afijn, tot zoverre paar van mijn zondagochtend mijmeringen,

van:[ICED EXER @ninvvs o>
Datu ondag 13 sep. 2020 11:00 AM

Aan: ) <EEEE @ minvvs.o>, IEKEZSN. - ED/DGC-19 <IEKECN oinjenv.al>
Onderwerp: jullie gedachten ....

Hoi

Even jullie gedachten. We zijn allemaal erg hard hezig met maatregelen en zeggen: we moeten beter handhaven maar maken dit

helemaal niet duidelijk waar. Of we zitten erg op de horeca.

Ik constateer zelf de afgelopen periode:

a. Registratie horeca. Sinds de invoering ervan begin augustus ben ik nog NERGENS gevraagd om mijn gegevens af te geven,

tenzij ik van tevoren had gereserveerd

b. Dit weekend in barneveld 9000 mensen bijeen om samen te zingen in de buitenlucht. Afspraak was alleen zingen in de

kerk. Ik zie meerdere zangevenementen in de buitenlucht.

c. |kzag datiig de dansschool in rotterdam (in dh niet gecheckt) sinds juli gewoon open is en men geen 1,5 m afstand houdt.

Ofwel: het is niet alleen line dancen maar gewoon de rumba etc

d. Inde bioscoop koop je gewoon kaartje met zn tweeen. Eigenlijk houdt bioscoop net zoals horeca aan dat 2 personen mag

ongeacht of je gezamenlijk huishouden bent. Bij horeca hebben we daar diverse brieven over geschreven in mei. Men

heeft nooit protocol aangepast, maar men weet dat het niet klopt (het wordt alleen niet gehandhaafd). Maar in protocol

bioscoop staat ook: Kom met maximaal 2 personen ofje huishouden (gezin ofpartners) naar de bioscoop/het filmtheater.

Kortom. Wel wat aanknopingspunten toch? Het is maar een persoonlijk beeld, maar misschien kunnen we er wat mee.
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Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektromsch verzenden van berichten.

Ministerie van Justitie en Veiligheid
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This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no hability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.
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